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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1327 Skogsstyrelsens inventering av nyckelbiotoper

Nyckelbiotoper är klassificering av områden av skog med mycket höga 
naturvärden. Skogsstyrelsen valde den 9 mars 2017 att pausa inventeringen av 
nyckelbiotoper i nordvästra Sverige. Anledningen är att klassificeringen av 
skog som nyckelbiotop i praktiken inneburit ett avverkningsstopp för 
skogsägarna. 

Den 25 april 2017 presenterade Skogsstyrelsen ett åtgärdspaket som innebär att 
myndigheten ska fortsätta inventera nyckelbiotoper i nordvästra Sverige men 
att myndigheten inte längre kommer att avgränsa, registrera och offentliggöra 
resultaten av inventeringen – ett beslut som väcker fler frågor än svar hos såväl 
miljöorganisationer som skogsägare. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

 

Har regeringen eller statsrådet på något sätt påverkat Skogsstyrelsens beslut att 
återuppta inventeringen av nyckelbiotoper?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-03
Besvaras senast
2017-05-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


